

Contents

المحتويات

Articles	5	دراسات
Mahjouba Kaoukaou Social Media and Surveillance: An Anthropological Study of Moroccan Digital Lives	7	محجوبة قاوقو وسائل التواصل الاجتماعي وإشكالية المراقبة: دراسة أنثروبولوجية في سير حياتية رقمية مغربية
Lilian Estafanous Digital Activism within the Coptic Community in North America: New Transnational Opportunities or Emerging Threats	39	ليليان إسطفانوس النشاط الرقمي داخل المجتمع القبطي في أميركا الشمالية: الفرص الجديدة والتحديات الناشئة
Farouk Tahri Toward a Pharmaceutical Anthropology in Morocco: The Biography of Aureomycin from Physical Production to Cultural Reinterpretation	67	فاروق الطاهري نحو أنثروبولوجيا صيدلية بالمغرب: بيوغرافيا دواء الأوروميسين من الإنتاج المادي إلى إعادة التأويل الثقافي
Hawa Alzain & Elshifa Elamin Sudan's War of Words and Bullets: A Digital Ethnographic Analysis of the 15 April War Discourse 2023	93	حواء الزين والشفاء الأمين سجال الكلمات والرصاص في السودان: تحليل إثنوغرافي رقمي لخطاب حرب الخامس عشر من نيسان / أبريل 2023

تقارير		Reports	121
صلاح الدين العجلة		Salaheldean Elegla	123
تداعيات العدوان الإسرائيلي على الاقتصاد		The Impact of the Israeli War on the Palestinian Economy in the Gaza Strip: The Challenges of Economic Recovery	123
الفلسطيني في قطاع غزة وتحديات التعافي الاقتصادي			
مراجعة الكتب		Book Reviews	149
خلود العجارة		Kholoud Al-Ajarma	151
مكة في المغرب: تمثلات الحج الإسلامي في الحياة اليومية المغربية		Mecca in Morocco: Articulations of Muslim Pilgrimage in Moroccan Everyday Life	151
مراجعة: رشيد جرموني		Reviewed by: Rachid Jarmouni	
ديما عيسى		Dima Issa	161
فيريرو والشتات العربي: الموسيقى والهوية في المملكة المتحدة وقطر		Fairouz and the Arab Diaspora: Music and Identity in the UK and Qatar	161
مراجعة: مجاهد الدوامة		Reviewed by: Mujahid Eldouma	
عروض الكتب		Featured Books	169